
KUDOWA-ZDRÓJ - Kurort zabiega o halę
sportową
Napisano dnia: 2025-01-06 11:14:20

(Inf. wł.). Temat wybudowania hali sportowo-widowiskowej w Kudowie-Zdroju nie poszedł w
zapomnienie.  Władze  miejskie  po  zrezygnowaniu  z  bardzo  oszczędnej  koncepcji
ministerialnej  w ramach programu "Olimpia" rozważają inną.  Dążą do tego,  by kurort
wzbogacił się o obiekt jak najlepiej spełniający oczekiwania mieszkańców.

- Robimy zmianę dokumentacji, ponieważ projekt, którym dysponowaliśmy dotyczył lekkiej hali typu
"Olimpia". Nam zależało, i o to walczyliśmy w Ministerstwie Sportu, aby w takim obiekcie podłoga
była drewniana, oparta na legarach, zamiast poliuretanowej, niesprzyjającej zdrowiu. Długo przyszło
czekać na pozytywną decyzję, a kiedy nadeszła, nie było fizycznej możliwości postawienie hali w trzy
miesiące, bo do takiego okresu skurczył się termin. Dlatego rozwiązaliśmy umowę z ministerstwem -
mówi burmistrzyni Aneta Potoczna.

Skompletowanie dokumentacji pozwoli samorządowcom na poszukiwanie źródeł dofinansowania. I to
na tyle, aby miasto było w stanie zapewnić swój udział pieniężny i udźwignąć ciężar utrzymania hali
sportowo-widowiskowej. A ta jest lokalizowana na ul. Szkolnej, w pasie pomiędzy liceum a szkołą
podstawową. Patrząc na mapę miasta wniosek nasuwa się jeden: wszystkim kudowianom będzie do
niej  blisko.  Wydaje  się,  że  także  zorganizowanym  grupom  sportowców  spoza  kurortu,  które
zdecydują się organizować w nim obozy kondycyjne.
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